
Jeg startede med at dampe for 2år siden og har ikke røget siden, mit helbred føles igen som inden 

jeg røg, har ingen gener haft med dampen, har tidligere prøvet diverse rygestop produkter fra 

nicorette uden positivt resultat.  

Jeg kan se at det er en god ide med noget regulering indenfor området, men med den måde 

lovforslaget er lavet, så tvinger i alle forhandlere til at lukke og slukke, hvilket det tyder er der der 

har været planen fra dag et. 

Håver i husker hvormeget indflydelse 300000 danskere kan have på et kommende valg  
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